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Abstract (en)
The device has an external radial stop constituting a guide (1) that extends longitudinally with respect to a forming neck (3). Sealing strips (10) are
equipped with a set of slides (12). The length of the guide is equal to the distance separating two successive slides on the sealing strips. The guide
has upper and lateral walls arranged for forming a U-shape and defining a passage. Guiding fingers extend radially from the neck. The fingers and
stop are made of plastic or metal.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif (70) pour positionner des bandes de profilés de fermeture (10) par rapport aux bords longitudinaux
d'un film thermoplastique (11) tubulaire, caractérisé en ce qu'il comprend au moins une butée (1) radiale externe, constituant un guide qui s'étend
longitudinalement par rapport a un col de formage et en ce que les bandes de profilés de fermeture sont munies d'une pluralité de curseurs, la
longueur dudit guide étant au moins égale a la distance séparant deux curseurs successifs sur les bandes de profilés.
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